



NUNAVUT

LEARNING WEEK

MAY 6 TO MAY 9, 2019 | IQALUIT

First floor Boardroom -Canada Building (ADNC) 969 Federal Road, Iqaluit



ADMINISTRATIVE PROFESSIONAL FORUM

Exploring Your Full Potential

As well as connecting you with other administrative professionals, this year's national forum will hone your skills and increase your knowledge to help advance your career. Be sure to register for this feature event and explore your full potential!

This learning activity is designed for administrative professionals; it is also open to all public servant groups and levels.

MAY 6, 2019 8:30 A.M. – 4:30 P.M.

[Online registration](#)

(Note that learners' login information is required to view course information and to register)



STAFFING : A RESOURCING TOOL FOR MANAGERS (P901)

The Public Service Employment Act (PSEA) is designed to facilitate recruitment by offering flexibility to departments and agencies while respecting fairness, transparency, accessibility and representativeness. This course provides the knowledge and skills necessary to manage the staffing process in the context of human resources (HR) responsibilities under the PSEA. Participants will acquire a common understanding of the importance of using staffing as a management tool to meet current and future HR needs.

MAY 7-8, 2019 8:30 A.M. – 4:30 P.M. (2 days)

[Online registration](#)

(Note that learners' login information is required to view course information and to register)



COACHING FOR EFFECTIVE LEADERSHIP (D101)

Managers can inspire deeper levels of commitment in employees by improving their practical coaching skills and abilities. This workshop provides a thorough grounding in the essentials of coaching and an opportunity to immerse in its practice. Participants will improve their active listening and observation skills and expand their capacity to build new levels of trust in their relationships with employees and colleagues.

MAY 9, 2019 8:30 A.M. – 4:30 P.M.

[Online registration](#)

(Note that learners' login information is required to view course information and to register)



INFORMATION AND REGISTRATION:

Call 1-866-703-9598 or visit [GCcampus](#)



NUNAVUT

SEMAINE DE L'APPRENTISSAGE

6 MAI AU 9 MAI 2019 | IQALUIT

Grande Salle du rez-de-chaussée - Édifice Canada (AADN) 969, route Fédéral, Iqaluit

FORUM DES PROFESSIONNELS DE L'ADMINISTRATION

Explorez votre plein potentiel

Au contact d'autres professionnels de l'administration, perfectionnez vos compétences et approfondissez vos connaissances pour réussir votre carrière. Ne manquez pas de vous inscrire à cet événement vedette et explorez votre plein potentiel!

Cette activité d'apprentissage s'adresse aux professionnels de l'administration, mais les fonctionnaires de tous les groupes et niveaux peuvent également s'y inscrire.



6 MAI 2019 8 H 30 - 16 H 30

[Inscription en ligne](#)

(Les informations de connexion de l'apprenant sont nécessaires pour accéder à l'information et s'inscrire)

DOTATION : UN OUTIL DE RENOUVELLEMENT DE L'EFFECTIF À L'INTENTION DES GESTIONNAIRES (P901)

La Loi sur l'emploi dans la fonction publique (LEFP) est conçue pour faciliter le recrutement en offrant une souplesse aux ministères et aux agences, tout en respectant les principes de justice, de transparence, d'accessibilité et de représentativité. Ce cours fournit les connaissances et les compétences nécessaires pour gérer la dotation dans le contexte des responsabilités en ressources humaines (RH) en vertu de la LEFP. Les participants acquerront une compréhension de base de l'importance d'utiliser la dotation comme outil de gestion pour répondre aux besoins actuels des RH.



7-8 MAI 2019 8 H 30 - 16 H 30 (2 jours)

[Inscription en ligne](#)

(Les informations de connexion de l'apprenant sont nécessaires pour accéder à l'information et s'inscrire)

COACHING POUR UN LEADERSHIP EFFICACE (D101)

Cet atelier donne aux participants l'occasion de se familiariser avec les éléments essentiels du coaching et de les mettre en pratique. Les participants pourront améliorer leurs compétences d'écoute active et d'observation, et renforcer leur capacité d'établir des relations de confiance avec leurs employés et collègues.



9 MAI 2019 8 H 30 - 16 H 30

[Inscription en ligne](#)

(Les informations de connexion de l'apprenant sont nécessaires pour accéder à l'information et s'inscrire)

INFORMATION ET INSCRIPTION :

1-866-703-9598 ou visitez [GCcampus](#)